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Wloclawek, dn. 28.08.2017r.

Sz. P.
MarekWojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig w imieniu mieszkaric6w Osiedla ZawiSle o utwardzenie
i pokrycie nakladk4 asfaltowa ulicy Brzegowej. Po opadach deszczu tworz4
sig na niej du2ej wielkoSci kalu2e ukryrvajqce nier6wno5ci i ubytki.
Powstaj4ce zalania drogi i poloZonych prry niej posesji calkowicie
uniemo2liwiq poruszanie si9 po tej ulicy.

Apelujg do Pana Prezydenta pomoc w tej sprawie.

ielewska


